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خبـر بهره برداری از مرکز جدید تشخیص و درمان سالک مرکز بهداشت شهدای والفجر در شیراز
رئیس مرکز بهداشت شهدای والفجر از راه اندازی مرکز جدید تشخیص 

و درمان سالک در این مرکز خبر داد.
بهداشت  مرکز  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهدای والفجرعلیرضا شریعتی گفت: با توجه به اهمیت کنترل بیماری 
سالک و همچنین به منظور رفاه حال بیماران در راستای اجرای طرح 
و  تشخیص  جدید  مرکز  بهتر،  خدمات  ارائه  و  رجوع  ارباب  تکریم 
درمان بیماری سالک در مرکز بهداشت شهدای والفجر به بهره برداری 
رسید.او افزود: در این مرکز، خدمات ویزیت بیماران از سوی پزشک 

از جمله  درمان  انواع روش های  و  تشخیص سالک  آزمایش  انجام  و 
ارائه  رایگان  صورت  به  تجربه  با  کارشناسان  سوی  از  کرایوتراپی 

می شود.
توجه  شهروندان  کرد:  تاکید  والفجر  شهدای  بهداشت  مرکز  رئیس 
داشته باشند در صورت مواجهه با هر گونه زخم یا ضایعه پوستی که 
بیش از 10 روز طول کشیده است، برای تشخیص و در صورت تأیید 
بیماری، استفاده از خدمات درمان رایگان سالک، به مرکز تشخیص و 

درمان سالک مراجعه کنند.

مدیرعامل شرکت گاز استان فارس:

مشترکین در شیراز قبل از قطع گاز 
به دلیل انجام تعمیرات در شیراز با پیامک 

مطلع خواهند شد

شهردار شیراز مطرح کرد؛

قطب  به عنوان  می تواند  کلان شهر  این  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار 
ورزش مطرح باشد، گفت: قطعاً این مسئله ایجاب می کند تا همواره 

در بحث ورزش سرمایه گذاری های خوبی انجام شود.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
توسعه  کمیته  رئیس  با  که  دیداری  در  اسدی  محمدحسن  شیراز، 
همراه  هیئت  و  بدمینتون  فدراسیون  رئیس  همراه  به  آسیا  بدمینتون 
داشت، با بیان ویژگی های استان فارس و ظرفیت ها و پتانسیل هایی 
که این کلان شهر دارد، گفت: شیراز می تواند به عنوان قطب ورزش 
مطرح باشد و ازآنجاکه در رشته های گوناگون ورزشکاران مستعد و 
توانمند خوبی داریم قطعاً این مسئله ایجاد می کند تا همواره در بحث 

ورزش سرمایه گذاری های خوبی انجام شود.
او گفت: با توجه به جایگاهی که شهر شیراز در دنیا و کلان شهرهای 
دنیا دارد باید برنامه ریزی هایی که در حوزه ورزش نیز انجام می دهیم 
درخور شأن و جایگاه شهرستان شیراز باشد، در این راستا باید تلاش 
کنیم تا بتوانیم اقدامات خوب و مؤثری در حوزه ورزش انجام دهیم.

 شهردار کلان شهر شیراز افزود: در یک دهه گذشته شهرداری شیراز 
بیشترین فضاها و سالن های ورزشی را در این کلان شهر احداث و در 
اختیار جامعه ورزش قرار داده و قطعاً در این راستا در تلاش هستیم 
بتوانیم در این دوره اماکن ورزشی کلان شهر شیراز را توسعه دهیم و 

قطعاً اقدامات خوبی انجام خواهیم داد.
انتظاراتی که فدراسیون و  بدمینتون و  ادامه در مورد ورزش  او در   
بدون  گفت:  دارند،  شیراز  شهرداری  از  آسیا  بدمینتون  کنفدراسیون 
شک با توجه به رویکرد این ورزش در بین مردم، شهرداری و شورای 
را  فضاهای لازم  و  زیرساخت ها  بتوانند  تا  راغب هستند  شهر شیراز 
را  آمادگی  این  راستا  این  در  و  دهد  انجام  ورزش  این  توسعه  برای 
جوانان،  و  ورزش  کل  اداره  بین  همکاری  تفاهم نامه  یک  تا  داریم 
شرح  و  منعقد  شیراز  شهر  شورای  و  شهرداری  بدمینتون،  فدراسیون 
وظایف هرکدام مشخص تا بتوانیم در پیشبرد این رشته اقدامات مؤثر 

را انجام دهیم. 
محمدتقی تذروی نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در این جلسه 
من اعلام آمادگی از برگزاری هر مسابقه و رویداد، بیان کرد: این 
)ع(  اهل بیت  مطهر  حرم  سومین  در  که  است  اسلامی  ایران  افتخار 
بتوانیم با بهره گیری از تمامی استعدادهای جوانان کشور در مسابقات 

آسیایی بتوانیم مقام های خوبی را کسب کنیم.
و  ورزش  کل  اداره  سرپرست  شکوهی  محمدمهدی  جلسه  این  در 

جوانان فارس با بیان اینکه شیراز می تواند در جهت رشد و پویایی این 
ورزش در استان فارس نقش زیادی داشته باشد.، گفت: در حال حاضر 
در مدیریت فدراسیون بدمینتون آسیا کرسی های خوبی داریم قطعاً این 

مسئله می تواند به این رشته در کشورمان کمک کند.
محمدرضا پور رئیس فدراسیون بدمینتون با اشاره به اینکه مسابقات 
امسال در سال منتهی به المپیک و دارای رتبه بندی جهانی است، بیان 
میزبانی  درخواست  مازندران  و  آذربایجان  استان های  تاکنون  کرد: 
اما دوست داریم بازهم این مسابقات در شیراز برگزار شود،  کردند 

چراکه شیراز ظرفیت و پتانسیل بسیار بالایی در این رشته دارد.
واجد علی رئیس فدراسیون بدمینتون پاکستان و عضو هیئت رئیسه و 
نگاه خوب  برخورد و  از  بدمینتون آسیا گفت:  توسعه  رئیس کمیته 
و  هستم  خوش بین  بسیار  بدمینتون  ورزش  به  فارس  استان  مسئولین 
ازآنجاکه محمدرضا پوریا سابقه طولانی در بدمینتون آسیا دارد، باعث 
برخوردار  خوبی  جذابیت های  از  اسلامی  ایران  در  رشته  این  تا  شده 
باشد، اما آنچه ما موردتوجه داریم این است که بتوانیم تأثیرگذاری 

کشورهای اسلامی را در این رشته ها دوچندان کنیم.
فرهنگی،  سازمان  رئیس  و  شهردار  معاون  همچنین  نشست  این  در 
اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز در سخنانی اظهار کرد: یکی از 
رسالت های شهرداری شیراز توسعه ورزش همگانی است و یکی از 
ورزش هایی که امروز در هر فضای عمومی علاقه مندان خود را دارد، 

ورزش بدمینتون است.
بانوان  بیشتر  استقبال  به  توجه  با  داشت:  اظهار  چوبینی  محمدعلی 
و  مهم  بسیار  بانوان  ورزش  به  ما  توجه  بدمینتون،  ورزشی  رشته  از 
جدی است و در این راستا ورزش حرفه ای پیشگام و محرک ورزش 

همگانی است.

مدیرکل آموزش و پرورش فارس تاکید کرد؛

امروز باید برای هویت دانش آموزان 
برنامه ریزی کنیم

شهردار کلان شهر شیراز تاکید کرد؛

تعامل بهینه با دستگاه قضایی فارس

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

ایجاد بهره وری از طریق تکمیل زنجیره های 
ارزش، تولید و تأمین است

مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع نیروی برق 

استان فارس تشریح کرد؛

نحوه بهره مندی مشترکان صنعتی فارس 
از پاداش صرفه جویی مصرف برق

معاون توسعه مدیریت و منابع وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در سفر به شیراز:

در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
شیراز گفت: همه طرح های فرهنگی با پیشرفت فیزیکی ۵0 درصدی 
و بالاتر در مصوبات سفرهای استانی رئیسی گنجانده شده و همه آنها 

با تأمین اعتبار لازم تا پایان 1۴0۴ افتتاح و بهره برداری می شوند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل فرهنگ 
بزرگ  1۵ طرح  بیان کرد:  اسلامی  محمود  فارس  اسلامی  ارشاد  و 
وجود  کشور  در  بالاتر  و  درصد   ۵0 فیزیکی  پیشرفت  با  فرهنگی 
استانی  سفرهای  در  آنها  تکمیل  برای  اعتبار  تأمین  که  داشت 

رئیس جمهور مصوب شد.
وی افزود: با این مصوبات پنج هزار میلیارد تومان اعتبار به تکمیل 

طرح های نیمه تمام با پیشرفت ۵0 درصدی اختصاص یافت.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی عنوان کرد: تاکنون چهار مورد 
از این پروژه های زیرساختی حوزه فرهنگ تکمیل و افتتاح شده و 
تالار مرکزی یزد و تالار مرکزی اراک نیز به عنوان ۲ طرح ملی در 

نوبت افتتاح در هفته دولت امسال قرار دارند.
اسلامی یادآور شد: حدود ۶00 طرح نیمه تمام حوزه فرهنگ و هنر 
اجرایی  فارس  استان  در  طرح   ۲0 که  دارد  وجود  کشور  سطح  در 

شده است.
در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
ارتباط با تالار مرکزی شیراز گفت: این پروژه که حدود هشت سال 
متوقف مانده بود در سفر استانی رئیس جمهور به فارس ۲0۶ میلیارد 
تومان اعتبار برای تکمیل آن اختصاص یافت که بخشی از آن در 

سال گذشته و بخشی امسال تخصیص یافته است.
اسلامی با بیان اینکه این تخصیص اعتبار قطره چکانی نخواهد بود، 
این طرح بزرگ فرهنگی  به موقع  اعتبار  تأمین  تاکید کرد: پیگیر 

هستیم تا در سال 1۴0۴ به بهره برداری برسد.
پروژه  این  به  امسال  و  گذشته  سال  در  اعتبار  کرد:  اضافه  وی 

اختصاص یافت.
اسلامی بیان کرد: ۲0۶ هزار میلیارد تومان اعتبار تنها برای تکمیل 
نشستی  در  جداگانه  بطور  آن  تجهیز  و  یافته  اختصاص  تالار  این 

بررسی و تصمیم گیری می شود.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی برای تأمین اعتبار مورد نیاز همه 
پروژه های فرهنگی مصوب سفر استانی رئیس جمهور به استان فارس 

قول مساعد داد تا در پایان دولت سیزدهم افتتاح شود.

شهردار منطقه پنج شیراز خبر داد؛

شهردار منطقه پنج شیراز از اجرای 9 طرح مصوب در سه ماه نخست 
سال در ارتقای ایمنی تردد شهری در سطح منطقه خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
پنج رضا مسعودی با تأکید بر لزوم روان سازی جریان ترافیک در 
مشکلاتی  عمده  از  ترافیک  و  تصادفات  داشت:  اظهار  منطقه  سطح 
است که ایمنی شهروندان را در معرض خطر و تهدید قرار می دهد و 
خسارات جانی و مالی ناشی از آن، همواره یکی از عوارض ناگوار به 
شمار می رود؛ لذا روان سازی و رفع گره های ترافیکی به عنوان یکی 
از روش های مؤثر در بهبود کیفیت زندگی شهری محسوب می شود؛ 
به همین دلیل اجرای اصلاحات هندسی در نقاط حادثه خیز و پرخطر 
از جمله راهکارهای ارائه شده جهت تحقق اهداف مدیریت ترافیک 

شهری است.
براهمیت اصلاح هندسی معابر سطح شهر،  افزود، ضمن تأکید  وی 
و  شناسایی  باهدف  ریال  میلیارد   ۶0 اعتبار  با  منطقه  ترافیک  واحد 
اجرای نه طرح ترافیکی مصوب در سال 1۴0۲ این منطقه از اجرای 
و  شیرازی  توحید  تقاطع  در  هندسی  طرح  تثبیت  و  هندسی  اصلاح 
به  خلیج فارس  بلوار  شیرازی،  توحید  به  پارسا  داراب  تقاطع  دولت، 
دوره گرد  و  مستعمل فروشان  بازار  ورودی  احداث  نیروگاه،  جاده 
انتهای خیابان دولت شرقی و عدالت جنوبی، اصلاح هندسی خیابان 
شهید حراف حدفاصل چهارراه تحویلی تا میدان ارتش، تثبیت طرح 

هندسی تقاطع توحید شیرازی و حکیم شیرازی و تقاطع خیابان شهید 
غیاثی و 1۵ شعبان خبر داد.

معابر  و  تقاطع ها  هندسی  اصلاح  مزیت های  به  ادامه  در  مسعودی 
سطح شهر اشاره و خاطرنشان کرد: طراحی و اصلاح هندسی صحیح 
تقاطع ها و معابر شهری علاوه بر رفع گره های ترافیکی، کاهش و 
روان سازی بار ترافیکی در سطح شهر، دستیابی به اهدافی نظیر کاهش 
بهبود  درون شهری،  سفرهای  تأخیر  زمان  کاهش  سوخت،  مصرف 
شرایط زیست محیطی، ساماندهی وضعیت عبور و مرور وسایل نقلیه، 
ارتقای  فرعی،  و  اصلی  معابر  شبکه  به  محلی  دسترسی های  سهولت 
ایمنی تردد عابران پیاده و تأمین رضایت شهروندان را نیز به دنبال 

خواهد داشت.


